

大新 BATMAN 信用卡抽獎推廣(「推廣」)之得獎者名單

Winner Announcement of the Dah Sing BATMAN Credit Card Lucky Draw Promotion ("Promotion")

大新銀行有限公司已於 2020 年 8 月 31 日以電腦抽籤形式抽出此推廣之 30 名得獎者，並已郵寄「蝙蝠俠 80 週年紀念夜跑 VIP 禮盒」(「禮品」)之換領信至下列得獎者的月結單通訊地址。得獎者須出示該換領信及根據換領信上之指定日期內親臨指定換領中心換領禮品。

Dah Sing Bank, Limited has allotted 30 winners of the Promotion randomly by computer on 31 August 2020 and has sent a redemption letter of "BATMAN NIGHT RUN VIP Gift Box" ("Prize") to the statement mailing address of the below stated winners. Winners should present the concerned redemption letter and visit the designated redemption centres to redeem the Prize within the designated period as stated on the redemption letter.

1. CHAN TXX WXXX BXXX
2. CHEUNG KXX WX
3. CHEUNG KXXX FXXX
4. CHEUNG LXX CXX
5. CHOW CXXXX MXXX
6. CHUI MXXX CXXX JXXXX
7. CHUNG MXX CXXXX
8. FAN CXXXX KXXX
9. HO CXXXX PXXX
10. HO KXXX MXXX
11. KONG SXXX CXX JXXXX
12. LAI KXX WXX
13. LAU CXXX YXX
14. LAU KX FXX
15. LAU KX SXXX DXXXX
16. LAU LXX MXX FXXXXXX
17. LEE MXX KXXXX
18. LEE SXX CXXXX
19. LI CXX WXX RXXXX
20. LO WXXX KXX
21. MA CXXXX TXX
22. MAK SXX KXXX
23. NG KXXX KXXX
24. NG YXXX WXX
25. PAU MXX KXX
26. PU CXX HXX
27. TAM MXX WXX TXXXX
28. TSE WXX LXX
29. WAN KXX YXXX
30. WONG SXX CXX